

Good Housekeeping against Water Condensation and Mould Problem For the Sake of your Neighbor and yourself

As condensation of air moisture with rapid mould growth is prone to happen on the ceiling, walls and/or floor of a room, wherein air-conditioner was OFF without opened window, with a short time due to significant humidity and temperature difference with adjacent air-conditioned rooms in hot and humid weather.



To prevent the water condensation and mould problem from affecting your neighbor or yourself, your attention is drawn to the following tips :

1. To adjust your air-conditioner at a comfortable room temperature. (i.e. around 23 Degree Celsius)
2. To properly adjust air diffuser of your air-conditioner so that the cool air will not be directly discharged towards the ceiling or the floor
3. To maintain sufficient ventilation by opening the windows when you leave the room for a certain period of time
4. To regularly clean your bedding set for the sake of environmental hygiene against the growth of mould, fungi and dust mite

為鄰房和自己設想

預防房間受潮和發霉

每逢炎熱和潮濕的天氣季節，在沒有開啓空調機(冷氣機)和窗戶緊閉的房間內，空氣中的濕氣容易凝結(冷凝水)於天花板、牆壁及/或地板的表面，隨之房間迅速受潮和發霉，歸因於房間的室內溫度和濕度，跟相鄰長開空調機(冷氣機)的房間之間有大幅差異。



為免受潮和發霉現象影響鄰房或自己，請留意以下提示：



1. 請調節空調機(冷氣機)至舒適的室溫(大約攝氏23度或以上)



2. 請適當地調整空調機的出風方向，避免冷氣直接吹向天花板或地板



3. 如需離開房間一段時間，請盡量打開窗戶，以保持室內通風(惡劣天氣除外)



4. 定期清潔床鋪物品，保持室內環境衛生，以防霉菌、真菌和塵蟎滋生

